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Ulricehamns 

kommun

Á Ca 25 000 invånare

Á Landsbygd

Á Ca 2 200 tillsvidareanställda

Á Politisk organisation ðen nämnd

Á Förvaltningsorganisation ðen 

sammanhållen förvaltning



Varför heltid som norm?                     

Å Möta kompetensbristen

Å Möta de ekonomiska utmaningarna

Å Jämställdhet

För att kunna leverera välfärdstjänster 

till kommuninvånarna även i framtiden



Vart ska vi?

Heltid ska bli norm på riktigt!

Vi ska bli riktigt duktiga på att 

använda de personalresurser vi 

faktiskt har!

Leverera välfärdstjänster även i 

framtiden!



Andel heltidsanställda

93 % 30 april 2020



Allt hänger ihop

Á Hela kommunen!

Á Alla delar på en gång!



Tidplan genomförandet

Äldreomsorg, Ssk April 2019 

Kost Aug   2019

Funktionsnedsättning Okt   2019

Förskola Feb   2020

Kultur och fritid April 2020

Lokalvård April 2020

Därefter:

Grundskola

Gymnasiet



HUR gör vi?


